

南臺學報社會科學類

Journal of Southern Taiwan University of Science and Technology:
Social Science Edition

第 8 卷第 2 期

中華民國 112 年 12 月

Vol.8, Issue 2

Dec., 2023

目 錄 CONTENTS

運用鄰近預測檢視會議展覽與台灣民間消費之相關		
Application of Nowcasting in Examining the Relationship Between MICE and Service Consumption in Taiwan	賴曉好、丁千容	1
探索零售能源產業方案忠誠度之前因、後果與中介效果		
Exploring the Antecedents, Consequence and Mediating Effect of Program Loyalty in the Energy Retailing Industry	邱美倫、余珍慧、 黃識銘、黃靖媛	26
探討戶外冒險活動對大學生復原力之影響：深究引導與反思的重要性		
The Impact of Processing During Outdoor Adventurous Activities on College Students' Resilience	王嘉淳、黃品勻、 白宗易	51
整合顧客滿意度觀點和系統觀點探討台灣美食外送服務之採用意願		
Integrating Customer Satisfaction and System Perspective to Explore the Adoption Intention of Online Food Delivery Service in Taiwan	張永信	65
移動平均線再探—系統性風險之驗證		
Re-investigation of Moving Average—Systematic Risks Verification	劉海清、傅英芬	78
女大學生女性照顧者教養態度對其網路沉迷之影響		
A Study on the Influence of Women's Parenting Attitudes on Internet Addiction of Female College Students	邱言凱、彭梅芳	94